



## **DR. JONATHAN ROSWELL**

### **Brass | Cuivres**

**DEVELOPING ARTIST STREAM**  
**VOLET ARTISTES EN DÉVELOPPEMENT**

Born and raised in St. John's Newfoundland, Canada, Dr. Jonathan Rowsell received his earliest musical training from his father David, and the brass band traditions of the Salvation Army. He studied both tuba performance and composition at Memorial University of Newfoundland and in 2018 graduated from the University of Toronto with a Doctor of Musical Arts.

Jonathan is a proud Eastman Performing Artist and works as a freelance tuba player throughout Ontario, performing with various groups including the Trillium Brass Quintet, Hannaford Street Silver Band, London Symphonia, Hamilton Philharmonic, Kitchener Waterloo Symphony, Esprit Orchestra, the Canadian Opera Company Orchestra, the National Ballet of Canada Orchestra, and the Stratford Festival.

Jonathan is also in demand as a brass clinician and teacher, teaching brass at St. Michael's College School, Memorial University, and Western University's Don Wright Faculty of Music. In addition, Jonathan is an enthusiastic composer and arranger and has had his works for brass performed and recorded in Canada and abroad. Jonathan's music has been published by SP&S, Maple Leaf Brass, Experianza Music, Cimarron Music Press, and BrookWright Music.



Jonathan Roswell est né et a grandi à St. John's, Terre-Neuve, où il a reçu ses premières leçons de musique de son père David et des traditions d'orchestres à cuivres de l'Armée du Salut. Il a étudié l'interprétation du tuba et la composition à l'Université Memorial de Terre-Neuve et, en 2018, a obtenu son doctorat en musique à l'Université de Toronto.

Jonathan est fier d'être un Artiste Eastman et travaille comme tubiste pigiste partout en Ontario, se produisant auprès de différents groupes, notamment avec le Trillium Bass Quintet, le Hannaford Street Silver Band, l'orchestre symphonique de London, l'orchestre philharmonique de Hamilton, l'orchestre symphonique de Kitchener-Waterloo, l'Esprit Orchestra, l'orchestre de la Compagnie d'opéra canadienne, l'orchestre du Ballet national du Canada et au Festival de Stratford.

Jonathan est aussi en demande comme clinicien et professeur de cuivres, il enseigne les cuivres au St. Michael's College School, à l'Université Memorial et à la faculté de musique Don Wright de l'Université Western. De plus, Jonathan se passionne pour la composition et l'arrangement, et certaines de ses œuvres pour cuivres ont été interprétées et enregistrées au Canada et à l'étranger. La musique de Jonathan a été publiée par les éditeurs SP&S, Maple Leaf Brass, Experianza Music, Cimarron Music Press et BrookWright Music.